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国际贸易学系·教师简介
 

谌 哲，副教授

 
谌哲

电子邮箱：zhechen@uibe.edu.cn

个人网站：http://chenzhe.weebly.com/

地址：北京市朝阳区惠新东街10号

对外经济贸易大学博学楼1302，100029

办公电话：010-6449-4253

 

工作经历

对外经济贸易大学国际经济贸易学院  副教授  2020至今

对外经济贸易大学国际经济贸易学院  助理教授  2015 -2019

 

教育背景

不列颠哥伦比亚大学（University of British Columbia）  经济学博士  2015

北京大学  经济学硕士  2010

北京师范大学  数学学士  2007

 

研究领域

国际贸易、国际金融、应用计量

 

论文发表

1）“The Spillover Effect of Trade Policy along the Value Chain: Evidence from China’s Rare Earth-related Sectors”, with Zhongzhong

Hu and Kai Li, The World Economy, 2021

2） “Do Exporters Respond to Both Tariffs and Nominal Exchange Rates? Evidence from Chinese Firm-Product Data”, with Yoshinori

Kurokawa, Review of International Economics, 2021

3） “Exchange Rate Risk and Trade Mode Choice in Processing Trade: Evidence from Chinese Data”, with Junjie Hong and Xiaonan

Sun, Review of International Economics 28（2）, 537-564, 2020

4） “The Canadian Border and the US Dollar: The Impact of Exchange Rate Changes on US Retailers”, with Michael B. Devereux

and Beverly Lapham, Canadian Journal of Economics 50（5）, 1525-1555, 2017

 

科研项目

1）主持人，国家自然科学基金青年项目，“自然资源政策在价值链上的传导作用机制研究：以稀土政策为例”，2019-2021

2）参与人，国家自然科学基金一般项目，“中国出口企业的海外专利与其出口之间的关系及作用机制”，2017-2020

教授课程

国际金融学（留学生）、中国外贸政策研究（硕士）、经济学方法论（博士）、国际经贸实证研究（博士）

学术审稿

Review of International Economics, Journal of Asian Economics, Frontiers of Economics in China, Journal of Chinese Economic and

Foreign Trade Studies, 经济学季刊
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